
Årsskrivelse	fra	neurologiudvalget	under	DPS	
	
Udvalgets	medlemmer:	
Brian	Andersen	(	har	nu	siddet	6	år)	
Mette	Møller	Harndrup	
Maria	Miranda	
Karen	Tilma	
Gitte	Rønde	
Lone	Laulund	(	har	nu	siddet	6	år)	
	
Det	seneste	års	største	opgave	i	neurologi-udvalget	har	været	at	finde	en	ny	delkursus-leder	til	
hoveduddannelsens	neurologi-kursus.	Der	var	det	positive	problem,	at	der	var	ikke	mindre	end	6	ansøgere,	
hvoraf	hovedparten	var	kvalificerede.	Det	var	derfor	nødvendigt	at	finde	enighed	omkring	
udvælgelseskriterier,	for	at	kunne	udpege	en	enkelt.		
	
Flere	af	udvalgets	medlemmer	har	lagt	mange	timer	i	deltagelse	i	diverse	grupper	omkring	udfærdigelse	af	
nationale	retningslinier.	Et	stort,	men	ganske	nødvendigt	arbejde.	
	
Der	har	været	en	del	høringsforslag,	som	har	været	drøftet	og	vurderet,	forud	for	tilbagemeldinger.	
	
Det	er	en	stor	bekymring	i	udvalget,	at	subspecialiseringen	i	området	nærmest	er	i	dvale.	Der	er	således	
ikke	inden	for	det	seneste	år	godkendt	forløb.	Der	ses	derfor	frem	til,	at	DPS		-	som	moderorganisation-	
tager	fat	på	dette	emne,	også	for	andre	subområder	i	pædiatrien,	således	at	der	kan	kæmpes	for	sikring	af	
dette	også	fremadrettet.				
	
På	vegne	af	DPSs	neurologiudvalg	
Lone	Laulund	
	


